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Protokoł Nr  IX/2017 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  21 listopada  2017 roku 

w świetlicy wiejskiej  

w Maksymilianowie  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 (na wniosek wójta gminy) ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1875). 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 16
25

. 

Na 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

  Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Skarbnik Gminy p. B. 

Nalaskowska oraz dyr. GZK p. L. Dziamski. 

Sołtysi: Cz. Betyna  St. Mikulski.   

Radni powiatowi: Ż. Kaźmierczak. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad.   Porządek obrad 

będzie sie przedstawiał następująco:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych.  

8. Podjęcie uchwał:    

 1) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy skargi 

Prokuratora Rejonowego Bydgoszcz-Północ, 

1a) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/82/2017 z 28.08.2017 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gm. Koronowo,  

2)   w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

3) w sprawie  zmiany WPF,  

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 r.,  

5) w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania  z budżetu Gminy środków 

finansowych wynikających z rozliczeń podatku VAT, 

6) w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia zakładu komunalnego,  

7) w  sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntu, położonego w Osielsku, stanowiącego 

drogę. 

8) w sprawie uchylenia uchwały Nr III/41/2017 Rady Gminy Osielsko z dnia 16 maja 2017r.

  9) w  sprawie wyrażenia zgody na przyjęcia na rzecz gminy darowizny - gruntów 

położonych w Niemczu. 

10) w  sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz gminy darowizny – gruntów 

stanowiących drogę, położonych w Osielsku. 

11)  w sprawie ustalenia nazw ulic 

12) w sprawie przekształcenia  sześcioletniej SP w Maksymilianowie w ośmioletnią SP w 

Maksymilianowie, 
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13) w sprawie przekształcenia  sześcioletniej SP w Niemczu w ośmioletnią SP w Niemczu, 

14) w sprawie przekształcenia  Zespołu szkół w Osielsku  w ośmioletnią SP w Osielsku, 

15)w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 

2018r.   

 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Ad. 3   

Porządek obrad:  

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem wniosku Wójta  

o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały jako Nr 1a, który był omówiony na 

posiedzeniach komisji. Wobec braku  sprzeciwu i wniosków, przewodniczący obrad poddał 

pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem wniosku  Wójta.  Wynik głosowania był 

jednogłośny – za.  

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: 

W związku z brakiem uwag, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z sesji:  3.10.2017 r, i 2.11.2017 r. Wynik głosowania był jednogłośnie – za. 

Ad.5. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał.– 

stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

Pytania zadali:  

A. Matusewicz-nawiązał do gospodarki odpadami, aby na zebraniach wiejskich 

poinformować mieszkańców o możliwości zakupu dodatkowych worków oraz  w jaki sposób 

zagospodarować poprzednie worki.  Przygotować ulotkę informacyjną. 

G. Paliwoda- zapytał o wysokość  podwyżek dla nauczycieli. 

Wójt - wysokość nie podwyżek tylko dodatków dla nauczycieli na 2018 planowana jest  4 % 

dla pracowników obsługi i administracyjnych i 5 % dla nauczycieli.  

St. Mikulski -czy ul. Pod Lasem w Żołędowie będzie budowana,  

Wójt - trudno było wyłonić projektanta z uwagi na wysokie ceny ofert.  Na tą ulicę jest  

wykonany projekt, a jej budowa będzie w roku 2018.  

A. Słysz- montowane jest  6 lamp na ul. Koronowskiej do ul. Szkolnej rozumiem, że jest to 

kontynuacja oświetlenia istniejącego  

- zapytał o ul. Sygnałową, jaki  jest etap rozmów z PKP o jej przejęcie,,  

- przy ul. Matejki budowany jest krótki odcinek sieci  wodno-kanalizacyjnej, to jest ten 

odcinek związany z budową boiska,   

Wójt - gdy z PKP  zostaną podpisane dokumenty ( po rozliczeniu nakładów)  nastąpi 

wszczęte postępowania o przejęcie ul. Sygnałowej droga wraz z  budynkami. 

-   tak, na ul. Koronowskiej w Maksymilianowie są montowane lampy  ledowe, 

- budowa odcinka  sieci wod.-kan.  związana jest z budową boiska sportowego. 

K. Lachowska- zapytała czy jest szansa aby ul. Kościuszki była wykonana w 2018 r. 

Wójt odpowiedział, że tak. 

I. Ratuszna-  czy na ul. Palińskiego i Bożenkowskiej będzie wykonana nakłada asfaltowa. 

Dyrektor GZK - odpowiedział, że do końca tego tygodnia będą wykonane prace na tych 

ulicach. 

 J. Baumgart- zapytał o parking przy szkole w Osielsku. W godzinach szczytu, gdy dzieci są 
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przywożone są do szkoły to panuje  bardzo duży tłok. Trudno jest wyjechać i wyjechać, 

dochodzi do stłuczek  Rozważyć zmianę organizację ruchu na ul. Tuberozy. 

Wójt - rozważamy pozyskanie gruntu przy szkole w Osielsku i wówczas przybyłoby miejsc 

parkingowych. 

Ad. 6.  

Składanie interpelacji: 

A. Matusewicz Panie Wójcie, pięć lat temu zbudowano pieszo-jezdnię w ciągu ulicy Zacisze. 

W ubiegłym roku podczas zebrania wiejskiego zapewniał Pan mieszkańców ulic przyległych: 

Wilcza, Lisia, Sarnia, Jelenia i mały fragment Zacisza (który nie wiedzieć dlaczego nie został 

wykonany wraz z całą ulicą), że inwestycja będzie dokończona w 2017 roku. Podczas prac 

komisji nad ostatecznym budżetem inwestycyjnym naszej gminy, na rok bieżący tj. 2017, 

przyznał Pan, że warto inwestycje wykonać zgodnie z przygotowanym projektem, który 

przewiduje nawierzchnie pieszo-jezdni z kostki brukowej a nie w asfalcie. W związku z 

powyższym zobowiązał się Pan do wpisania tej inwestycji w budżet naszej gminy w 2018 

roku. A ja o tej zmianie poinformowałem zainteresowanych, którzy mieszkają przy tych 

ulicach od 15 lat. 

Czy w budżecie gminy Osielsko na rok 2018 przewidziano środki na dokończenie inwestycji 

„Budowa ulicy Zacisze i ulic przyległych”? 

Moją interpelację składam, aby jeszcze raz przypomnieć dotychczasowe uzgodnienia i nie 

wracać już do tej sprawy podczas najbliższego zebrania wiejskiego.   

 
Forma odpowiedzi: ustna 

 

Ad. 7. 

 Zapytania do radnych powiatowych:   

K. Cichański- zapytał o etap realizacji naprawy chodnika przy ul. Centralnej 1 w Osielsku. 

Sprawa zbyt długo trwa.   

A. Różański  na skrzyżowaniu ul. Bydgoskiej z ul. Słowackiego stoi woda. Należy ta ulicę 

odwodnić. 

M. Zielińska - rowy przy ul. Centralnej w Osielsku, od kościoła do lasu są niedrożne. Na 

wysokości ul. Malinowej są zapadnięcia jezdni.  

A. Wiekierak- skrzyżowanie ul. Bydgoskiej z Kolonijną i Kopernika jest bardzo 

niebezpieczne. Dochodzi tak niemal co dziennie do różnego rodzaju kolizji. W związku z tym 

Starostwo winno zarezerwować środki na częściowy wykup gruntu w celu poprawy 

bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu.  

A. Słysz- na ul. Bydgoskiej w Żołędowie, kierunek do Niemcza wykonać dojście do wiaty 

przystankowej.  

A. Matusewicz- na skrzyżowaniu ul. Centralnej z Leśną miało być ustawione lustro. Na 

wysokości tego skrzyżowania zapada sie skrajnia jezdni.  

J. Baumgart- wnioskował o uprzątnięcie ul. Centralnej, zwłaszcza odcinek od szkoły do 

kościoła zalega jeszcze pozimowy piasek.   

Radna powiatowa p. Kaźmierczak poinformowała, że wielokrotnie składała wnioski na sesji 

Rady Powiatu. Nie mniej jednak na najbliższej sesji Rady Powiatu złożę w formie 

interpelacji. Po otrzymaniu odpowiedzi prześlę informacje radnym.  

 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwał:    
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy  skargi Prokuratora Rejonowego 

Bydgoszcz – Północ w Bydgoszczy wraz z odpowiedzią na skargę.  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za. 

 

Uchwała Nr IX/101/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 

VI/82/2017 z 28.08.2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gm. Koronowo. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za. 

 

Uchwała Nr IX/102/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za. 

 

Uchwała Nr IX/103/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata  2017 –2025.   

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/104/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2018 r. i udzielił głosu przewodniczącym komisji. 

 

M. Zielińska przewodnicząca komisji ds. rodziny, przedstawiła wnioski komisji:  

1. w § 1 pkt 1 litera "c  od gruntów zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego", pozostawić na poziomie roku 

2017 tj– 0,43 zł od 1 m
2 
powierzchni, 

2. w § 1 pkt 2 litera a "od budynków lub ich części mieszkalnych" również pozostawić 

stawkę na poziomie tego roku tj. 0,62 zł od 1 m 
2
 powierzchni użytkowej,  

3.  w § 1 pkt 2 litera "b - od budynków związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej." - 20,50 zł. 

I. Kraszkiewicz-   po przeanalizowaniu stawek podatku od nieruchomości, komisja przyjmuje 

stawki zaproponowane przez Wójta.  

A. Wiekierak- wnioskował o to, żeby w § 1 pkt 2 litera "b - od budynków związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej." - 20,50 zł. 

Wójt - projekt budżetu gminy na rok 2018 uwzględnia stawki podatkowe zaproponowane w 

przedstawionym projekcie uchwały. Obniżając je należy mieć na uwadze, że nastąpi korekta 
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wydatków głównie w zadaniach inwestycyjnych.  

   

Przewodniczący obrad przystąpił do głosowania poszczególnych wniosków: 

 1. w § 1 pkt 1 litera "c -  0,43 zł od 1 m
2 

powierzchni. Wynik głosowania był następujący: 

za- 8 

przeciw- 7 

wstrzymało się- 0. 

Wniosek został przyjęty. 

 

2.  w § 1 pkt 2 litera a- 0,62 zł od 1 m 
2
 powierzchni użytkowej. Wynik głosowania był 

następujący: 

za-8 

przeciw- 7 

wstrzymało się- 0. 

Wniosek został przyjęty. 

  

3.  w § 1 pkt 2 litera "b- 20,00 zł. Wynik głosowania był następujący: 

za- 2 

przeciw- 12 

wstrzymał się- 1. 

 

 

Wniosek został oddalony. 

4.  w § 1 pkt 2 litera "b- 20,50 zł. 

Wynik głosowania był następujący: 

za- 7 

przeciw- 7 

wstrzymał się- 1. 

Wniosek został oddalony. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2018 z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków. Wynik głosowania była następujący: 

za -11 

przeciw- 3 

wstrzymał się - 1 

Uchwała Nr IX/105/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały określenia zasad ustalania   

i przekazywania z budżetu Gminy Osielsko środków finansowych wynikających z rozliczeń 

podatku od towarów i usług związanego  z Gminnym Zakładem Komunalnym w Żołędowie.  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

 

Uchwała Nr IX/106/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

zakładu komunalnego działającego na zasadzie zakładu budżetowego. Uchwała  w drodze 

głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

 

Uchwała Nr IX/107/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

gruntu, położonego w Osielsku, stanowiącego drogę. Uchwała  w drodze głosowania została 

przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/108/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr III/41/2017  Rady Gminy Osielsko z dnia 16 maja 2017 r.  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

 

Uchwała Nr IX/109/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie wyrażenia zgody na przyjęcia 

na rzecz gminy darowizny - gruntów położonych w Niemczu.  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/110/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w  sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

na rzecz gminy darowizny – gruntów stanowiących drogę, położonych w Osielsku. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/111/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia nazw ulic w Osielsku 

i Żołędowie. 

St. Mikulski - zapytał, umiejscowienie nowo nazwanej ulicy. Z uwagi, że nikt z nim nie 

uzgadniał jej nazwy.  

W wyniku dyskusji , radny K. Lewandowski złożył wniosek o wykreślenie nadania nazw ulic 

w Żołędowie tj. § 2 z projektu uchwały oraz skorygowanie zapisu w uzasadnieniu. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony wniosek. Wynik głosowania 

był następujący: 

za 10 
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przeciw - 3 

wstrzymało się - 2. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie ustalenia nazw 

ulic w Osielsku - ul. "Stokrotkowa".  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/112/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Maksymilianowie  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Maksymilianowie. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

 

Uchwała Nr IX/113/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Niemczu w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową II w Niemczu.  

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

 

Uchwała Nr IX/114/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Osielsku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Osielsku. 

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/114/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2018 r.    

Uchwała  w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie - za.  

Uchwała Nr IX/116/2017 

 Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Ad.9. 

 Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje:  

Wójt - odpowiadając radnemu A. Matusewiczowi w sprawie budowy ul. Zacisze  

i przyległych ulic. W stosunku do zaplanowanego budżetu gminy na rok przyszły jestem 

zmuszony wprowadzić poprawki na wskutek przyjętej uchwały obniżającej stawki 
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podatkowe. Wobec tego nie mogę jednoznacznie w tej chwili udzielić radnemu odpowiedzi. 

udzielę odpowiedzi na zebraniu wiejskim w Osielsku.   

Radny A. Matusewicz przyjął informację Wójta. 

 

Ad. 10 

Wolne wnioski i zapytania: 

I.Kraszkiewicz wnioskował do Wójta o przedstawienie informacji na posiedzenie komisji, co 

było przyczyną przedłożenia projektu nazw ulic w Żołędowie, bez wcześniejszego 

uzgodnienia z sołtysem wraz z radą sołecką.  

B. Polasik - w związku z prowadzoną korespondencją pomiędzy gminą, a zarządcami 

budynków wielorodzinnych w Niemczu o zwiększenie częstotliwości wywozu odpadów 

wnioskuję, aby w ramach prac komisji lub grupy zainteresowanych radnych zapoznać się z 

tym tematem. Jak przedstawia się taka kwestia w innych wiejskich gminach. Również jest 

sprawa odwodnienia ul. Krasickiego. Może w ramach komisji te dwa tematy zostałby nam 

przybliżone.  

Przewodnicząca komisji ds. rodziny poinformowała, że jedno z następnych posiedzeń komisji 

poświęci temu tematowi.  

- wnioskowała o rozważenie ustawienia wiat przystankowych na ul. Słowackiego w Niemczu. 

Cz. Betyna - zapytał czy planowany jest wykup  części ul. Ustronie odcinek do ul. Polnej, 

- zapytał, czy przy szkole podstawowej w Maksymilianowie powstanie parking, 

Wójt budowa parkingu przy szkole podstawowej  ujęta jest w przyszłorocznym budżecie 

gminy. 

 G. Paliwoda- na środku placu przy nowo budowanej świetlicy w Żołędowie rośnie dąb, który 

należy wyciąć.  

K. Cichański - zapytał o dalszy etap utwardzenia ul. Przepiórczej, bo do pewnego momentu 

jest utwardzona.  

Wójt- część ul. Przepiórczej nie jest utwardzona z uwagi problem związany z jej 

odwodnieniem.  

A. Matusewicz-  na wysokości posesji ul. Zacisze 22 leżą dwa złamane drzewa, które leżą na 

ogrodzeniu. 

I. Ratuszna- wnioskowała o naprawę zapadającego się ronda na ul. Osiedlowej w 

Bożenkowie. 

J. Baumgart- nawiązał do składanego wniosku o wycinkę topoli przy ul. Centralnej,  drzewo 

nadal nie jest wycięte. Zostały dokonane nowe nasadzenia drzew i w przypadku wycinki  

topoli mogą ulec uszkodzeniu,  

-wnioskował o wyposażenie szkoły w Osielsku w szafki dla wszystkich uczniów, aby dzieci 

nie nosiły ciężkich plecaków. czego przykładem jest szkoła podstawowa w Łochowie, 

- wnioskował o utwardzenie "przesmyku" pomiędzy ul. Centralną a ul. Poziomkową, bo tędy 

chodzą uczniowie do szkoły w Osielsku, 

 D. Szatkowska-Rzepka - wnioskowała o wyrównanie ul. Nowowiejskiej oraz pozostałych 

dróg gruntowych.  

I. Kraszkiewicz poinformował o terminie posiedzeniu komisji rozwoju gospodarczego, które 

odbędzie się  w dniu 5 grudnia br. o godz. 13.00  

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 


